

Гуманитарный проект государственного учреждения культуры  
«Дятловский районный центр культуры и народного творчества»



**1. Наименование проекта:** Творческий проект «В праздниках живет душа народа»

**2. Срок реализации проекта:** 2020 - 2021гг.

**3. Организация – заявитель предлагающая проект:** Государственное учреждение культуры «Дятловский районный центр культуры и народного творчества»

**4. Цели проекта:** - сохранение и популяризация белорусской национальной культуры, традиций, наследия;  
- приобщение населения к национальным традициям и фольклорным ценностям;  
- повышение художественного уровня, исполнительского мастерства и сценической культуры фольклорного коллектива.

**5. Задачи, планируемые к выполнению в рамках реализации проекта:**  
- приобретение 4 женских сценических костюмов для театра-студии игры «Прымакі»  
- организация выездов театра-студии игры «Прымакі» на различные мероприятия районного, областного и республиканского уровней;  
- создание методических материалов по фольклорному направлению (сценарии, методические разработки, аудио- и видеоматериалы);

**6. Целевая группа:** жители и гости Дятловского района

**7. Краткое описание мероприятий в рамках проекта:**  
- приобретение сценических костюмов для театра-студии игры «Прымакі»  
- организация выступлений театра-студии игры «Прымакі» на районных, областных и республиканских мероприятиях;  
- подготовка методичек с материалами по фольклору (сценарии, методические разработки);

- запись аудио- и видеоматериалов.

**8. Общий объём финансирования (в долларах США) – 1046,21 \$**

| <b>Источник финансирования</b> | <b>Объём финансирования<br/>(в долларах США)– 1046,21 \$</b> |
|--------------------------------|--|
| <b>Средства донора</b>         | 836,97 \$  |
| <b>Софинансирование</b>        | 209,24 \$  |

**9. Место реализации проекта:** Республика Беларусь, Гродненская область, Дятловский район, г.Дятлово

**10. Контактное лицо:** Лукиянец Марина Владимировна, заведующий отделом методической работы 8 01563 2 21 71



Humanitarian project of the state cultural institution  
 "Dyatlovsky district center of culture and folk art"



|   |                                     |
|---|-------------------------------------|
| <b>1. Name of the project:</b> Creative project «The soul of the people lives in the holidays»  |                                     |
| <b>2. The term of the project:</b> 2020-2021.   |                                     |
| <b>3. The applicant organization proposing the project:</b> state cultural institution «Dyatlovsky district center of culture and folk art»   |                                     |
| <b>4. The goals of the project:</b><br>- preservation and popularization of Belarusian national culture, traditions, heritage;<br>- familiarization of the population with national traditions and folklore values;<br>- Improving the artistic level, performing skills and stage culture of folk groups.  |                                     |
| <b>5. Tasks planned for implementation in the framework of the project:</b><br>- the acquisition of 4 women's stage costumes for the theater-studio of the game "Prymaki";<br>- preservation and popularization of Belarusian national culture, traditions, heritage;<br>- familiarization of the population with national traditions and folklore values.  |                                     |
| <b>6. Target group:</b> residents and guests of the Dyatlovsky district   |                                     |
| <b>7. Brief description of the project activities:</b><br>- purchase of stage costumes for the theater-studio of the game "Prymaki"<br>- organization of performances of the theater-studio of the game "Prymaki" at district, regional and republican events;<br>- preparation of manuals with materials on folklore (scenarios, methodological developments);<br>- Recording audio and video materials. |                                     |
| <b>8. Total amount of financing (in US dollars) - \$ 1 046,21</b>   |                                     |
| <b>Source of financing:</b>   | <b>The amount of funding (in US</b> |

|  |                               |
|--|-------------------------------|
|  | <b>dollars) - \$ 1 046,21</b> |
| <b>Donor funds</b>   | 836,97 \$                     |
| <b>Co-financing</b>  | 209,24 \$                     |
| <b>9. Location of the project:</b> the Republic of Belarus, Grodno region, Dyatlovsky district, Dyatlovo                 |                               |
| <b>10. Contact person:</b> Lukiyanets Marina Vladimirovna, head of the department of methodological work 8 01563 2 21 71 |                               |

